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            Prayer of Binding One’s Self to the Tzaddik

To be said daily and before any important endeavor

 

 

I hereby bind myself with thought, speech and action, with all of my lifeforce, with every single movement and all of my senses and every single breath of today and of my entire life; mine and that of my household and everyone that is dependent on me and everyone who is connected to my soul, to the Holy One, Blessed be He, and to all of the True Tzaddikim of our generation (and specifically to…) and to all of the True Tzaddikim who rest in the ground, the Holy Ones that are in the earth, and specifically to the True and Holy Tzaddik, the Tzaddik who is the Foundation of the World, the Flowing River, the Source of Wisdom, Joy and Faith, our Master, Rebbe Nachman, son of Simcha, son of Feiga. May their merit stand for us and all of Israel, Amen.

 

I hereby give up all of my thoughts, words, actions and my entire lifeforce and every single movement and all of my senses, and every single breath of this entire day….

 

[Speak out here whatever special day or activity you are about to embark on.]

 

….and of my entire life, and that of my family, and of everyone who is dependent on me and of everyone who is connected to my soul, to the Holy One — Blessed be He, that everything should be according to his Sublime Knowledge and Good Will, and in this merit may we merit the rebuilding of our Holy Temple, and the coming of Moshiach and the revelation of our Holy Master, and the complete Redemption speedily in our days. Amen.

 

join our whatsapp group
    




I hereby accept on myself, the commandment to love every human being as myself.
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							            							            Prière pour se lier au Tzadik 

Pour être dite quotidiennement et avant toute entreprise importante. 

Je me lie par la présente avec ma pensée, parole et action, avec toute ma force de vie, avec chaque mouvement et tous mes sens et chaque respiration d’aujourd’hui et de ma vie entière; la mienne et celle de ma maisonnée et tout le monde qui est dépendant de moi et chaque personne qui est connectée à mon âme, au Saint Béni Soit-Il, et à tous les Tzadikim de notre génération (et spécifiquement à …) et à tous les vrais Tzadikim qui séjournent dans le sol, et les Saints qui sont dans la terre, et spécifiquement au Vrai et Saint Tzadik qui est la la Fondation du Monde, la Source Jallissante, la Source de Sagesse, Joie et Foi, notre Maître, Rebbe Nachman, fils de Simcha, fils de Feiga. Puissent leur mérite représenter pour nous et pour tout Yisrael, Amen.

J’abandonne par la présente toutes mes pensées, mots, actions et toute ma force vitale et chaque mouvement et tous mes sens, et chaque respiration de cette journée entière ….

[Exprimez-vous ici sur n’importe quel jour spécial ou activité que vous êtes sur le point d’entreprendre.]

…. et toute ma vie entière, et celle de ma famille, et de chaque personne qui est dépendante de moi et de tout le monde qui est connecté à mon âme, au Saint Béni Soit-Il, que chaque chose devrait être selon Sa Sublime Connaissance et Bonne Volonté, et par ce mérite puissions-nous mériter la reconstruction de notre Saint Temple, et la venue de Moshiach et la révélation de notre Saint Maître, et la complète redemption rapidement de nos jours. Amen

Je viens donc accepter sur moi, le commandement d’aimer chaque être humain comme moi-même.
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